
 
 
 

Referat fra 
 

Miljøudvalgsmøde d. 14. september 2021 kl. 10.30 i Cafe Ask 
 
Deltagere: Susanne, Maria G, Maria B, Finn, Inga og Eva 
 
1.  Markvandring. 
 
Vi foretog en vandring rundt i hele bebyggelsen og diskuterede diverse udfordringer og 
forbedringer på vejen rundt. Susanne tog noter, hvor vi kom frem! 
 
 
2. Biodiversitet . input ønskes stadig fra Miljøudvalget af Afdelingsbestyrelsen! 
 
Dette punkt er stadig ikke afklaret, vi bedes komme med bud på, hvad der kan gøres? 
 
3. Forslag om bænke/bord mellem Digehuset 6 og 7.  
 
Kan risikere at komme for tæt på nogle beboeres vinduer 
 
4. Samt tilstødende beplantning.  
 
Der kunne være mulighed for at plante buske eller et træ. 
 
5. Området ud for ”Biliarden” hvor der tidligere stod et skur, ser meget nødlidende ud, der 
er også et hul i hækken ud til tunnelen, der aldrig er blevet genetableret!  
 
Et sølle område, der skriger på forbedring, Hvilke muligheder findes der for forbedringer?  
der kom bl.a. forslag om en petanque bane eller beplantning! 
Også forslag om at plante nogle blomster rundt om træet ud for cafeen! 
 
6. Beboer ved Kildehuset 2 ønsker fyrretræ fældet. 
 
Da træet står i beboerens have, er det hende selv, der hænger på det! 
 
7. Forslag om at opfordre beboerne til at udnytte haver og altaner til flere blomster, buske 
og træer!  
 
Måske mere en ønskedrøm end en mulighed, der er utrolig mange altaner uden blomster 
og grønne vækster, men det kunne også bidrage til biodiversiteten! 
 
Flere sommerfuglebuske, potentiller og andre blomstrende frugtbuske/bærbuske. 
Blev positivt modtaget§ 
 
3. Eventuelt: Intet – ny dato -  Med venlig hilsen Eva Birkved 


